
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 1. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren mener, at kommunerne har im-
plementeret kontanthjælpsreformen tilfredsstillende.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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